

五年級(Grade 5) 第一次段考通知

- 一、**3/17 (五)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**3/23 (四)** 上午舉行國語、自然科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**3/24 (五)** 上午舉行數學、社會科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
3/17 (五)	上午 8:40   上午 9:20	英文 Reading	1. Lesson 1: ( <u>James Forten</u> ) Skill: Sequence of Events, Main Idea and Details 2. Lesson 2: ( <u>We Were There, Too!</u> ) Skill: Compare and Contrast, Character Traits 3. Lesson 3: ( <u>Lunch Money</u> ) Skill: Author's Purpose Genres: Biography & Realistic Fiction
	上午 9:35   上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Lesson 1, 2 & 3: vocabulary meaning, synonyms, parts of speech, used in context (study the clue sheets, tests, online HW) <u>English-Language Arts</u> : ELA 5.1 ~ 5.8 <u>Vocabulary</u> : Lesson 16 ~ 20
3/23 (四)	上午 8:20   上午 9:20	國語 Chinese	第一課~第四課、統整活動一
	上午 9:35   上午 10:15	自然 Science	<u>Textbook</u> : Topic 6 Lessons 1 ~ 3, Topic 7 Lessons 1 ~ 3 <u>Topics</u> : The Sun and Other Stars, The Solar System, Gravity, Earth and Moon Motion, Star Patterns
3/24 (五)	上午 8:20   上午 9:20	數學 Math	第一單元~第三單元
	上午 9:35   上午 10:15	社會 Social Studies	6.1 The Early Years and Greek Civilization 6.2 Democracy in Athens 6.7 Ancient Greek Learning 6.8 Alexander and the Hellenistic World

※ 3 月 22、23 日課後才藝不上課；課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on March 22, 23 ; after-school care is as scheduled.

